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Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Laren 
 
 
Onderwerp: 
Ontsluiting Rosa Spier complex 
 
        Laren, 23 oktober 2018 
 
 
Overeenkomstig artikel 33 van het Reglement van orde voor de vergaderingen en 
andere werkzaamheden van de raad Laren, stellen we u de hierna volgende vragen, ter 
mondelinge beantwoording in de raad van 31 oktober 2018. 
 
Toelichting: 
Bij het besluit in 2013 om medewerking te verlenen aan de bouw van een nieuw Rosa 
Spier huis is naar de mening van de VVD-fractie in onvoldoende mate gekeken naar de 
verkeersafwikkeling tijdens de bouwwerkzaamheden en in de periode daarna. Veel 
insprekers hebben de afgelopen periode duidelijk gemaakt dat de vervoersbewegingen, 
vaak met zware vrachtauto’s over o.a. Hoefloo overlast veroorzaken en onveilige 
situaties tot gevolg kunnen hebben. Uit de reactie van het college van B&W valt af leiden 
dat deze situatie op korte termijn weliswaar gemitigeerd zal worden door o.a. het 
versterken van het viaduct over de Hilversumseweg, maar dat de mogelijkheden voor 
goede oplossingen op korte termijn niet aanwezig zijn. Voor de wat langere termijn 
verwacht de VVD-fractie een uiterste inspanning om een structurele oplossing te vinden 
voor een betere en vooral veiliger ontsluiting van het Rosa Spier complex. 
 
Daartoe stellen wij de volgende vragen: 

1. Deelt het college van B&W de mening van de VVD-fractie dat er een structurele 
oplossing moet komen voor de verkeersafwikkeling van het nieuwe Rosa Spier 
huis? 

2. Deelt het college de mening van onze fractie dat de huidige afwikkeling via 
Hoefloo slechts van tijdelijke aard kan zijn, die zo kort als maar enigszins 
mogelijk is mag duren? 

3. Is het college bereid een uiterste inspanning te leveren door te onderzoeken of 
de Lange Wijnen zodanig kan worden aangepast en gereconstrueerd dat deze 
geschikt zal zijn voor een blijvende, dus structurele ontsluiting van het Rosa 
Spier complex? 

4. Is het college bereid om, indien het antwoord op de vorige vraag positief zal 
worden beantwoord, de daarvoor benodigde plannen en aanpassing van o.a. het 
bestemmingsplan, op de kortst mogelijke termijn aan de gemeenteraad voor te 
leggen? 

Fractie VVD 
Johan de Bondt 


